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VAKBLAD VOOR DRUGGEBRUIKERS EN EENIEDER DIE MET DRUGS EN DRUGSBELEID TE MAKEN HEEFT

BINNENKOMERS

De redactie heeft getracht de rechtmatige eigenaars van het gebruikte beeldmateriaal te bereiken. Mocht iemand zich 
desondanks tekort gedaan voelen kan hij binnen twee maanden na verschijning contact opnemen met de redactie.

Spuit 11 is een uitgave van:
Belangenvereniging Druggebruikers MDHG
Jonas Daniël Meijerplein 30
1011 RH Amsterdam
tel: 020-624 47 75

mail: info@mdhg.nl
www.mdhg.nl
www.facebook.com/
belangenvereniging.druggebruikersmdhg

Spuit 11 verschijnt 2x per jaar in een oplage 
van 5.000 exemplaren. 
Wilt u Spuit 11 distribueren of exemplaren per 
post ontvangen? Neem dan contact op met 
de MDHG.
 

Vormgeving en lay-out: de Ontwerperij

Bij de Belangenvereniging Druggebruikers MDHG 
werken:
Dennis Lahey (directeur, 06-19860716), 
Leonie Brendel (beleidsmedewerker, 06-22059610), 
Teake Damstra (belangenbehartiger, 06-13329226), 
Yasmina Khaldi (medewerker ervaringsdeskundigheid 
en outreachend werk, 06-24382965), 
Gerry Kiekkas (beheerder), Geert Battjes 
(06-26744280), Ian (06-26144891), Brent ten Boom 
(06-82082289), Gwen Loos (stagiair, 06-26206875), 
Tigo van der Velden (stagiair, 06-45972124) en de
medewerkers van het ervaringsdeskundigen collectief. 

Emailadressen medewerkers: voornaam en @mdhg.nl 
De 06-nummers zijn ook te bereiken via WhatsApp.

De MDHG biedt gratis en onafhankelijk 
cliëntondersteuning en is iedere werk-
dag geopend van 10:00 tot 16:30 uur. 
Tussen 10 en 13 uur is er vrije inloop, ook 
als je geen ondersteuningsvraag hebt.

COLOFON
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Bonjo blijft! 
Bonjo is gered! Vlak voor de zomer kreeg de belangen-

behartiger voor gedetineerden en ex-gedetineerden 

weer lucht dankzij een aangenomen motie in de Tweede 

Kamer. Aan het einde van 2021 dreigde Bonjo te moeten 

stoppen door een wijziging in de subsidieregeling voor 

vrijwilligersorganisaties die zich richten op (ex-) gedetineer-

den. Daarmee zou de organisatie, ‘the pain in the ass van 

justitie’, dreigen te verdwijnen. Met 

veel steun vanuit mensen die met 

gedetineerden te maken hebben, 

werd uiteindelijk een tweede motie 

over de financiering ingediend en 

aangenomen en kan de Bonjo haar 

waardevolle werk voortzetten! 

Ineke 10 jaar voorzitter
Ineke Baas is dit jaar 10 jaar voorzitter van het bestuur van 

de MDHG. Tijdens de Algemene Ledenvergadering van  

12 oktober werd hier kort bij stilgestaan en werd ze gepre-

zen om de wijze waarop ze hier invulling aan geeft. Het 

voorzitterschap kostte de afgelopen jaren veel extra tijd, 

omdat ze als voorzitter ook in de stuurgroep van het sa-

menwerkingsverband de Straatalliantie zit. Beide functies 

zijn onbezoldigd.

Tegenlicht
Een van Nederlands beste journalistieke 

programma’s heeft een podcast geweid aan 

het Nederlandse drugsbeleid. Voor VPRO’s 

Tegenlicht sprak Roland Duong uitgebreid 

met MDHG-directeur Dennis Lahey. Terug  

te luisteren via tegenlicht.vpro.nl, maar  

ook via streamingsdiensten als Spotify.



3

VAKBLAD VOOR DRUGGEBRUIKERS EN EENIEDER DIE MET DRUGS EN DRUGSBELEID TE MAKEN HEEFT

De afgelopen maanden ontvingen wij goed nieuws over de Straatalliantie 
en Het Daklozenkantoor. Na vele jaren van voorbereiding is er eindelijk 
voldoende financiering voor onze oorspronkelijke plannen. Dat wil zeggen 
dat de Straatalliantie als ‘MDHG-achtige organisatie voor dak- en thuislozen’ 
voldoende medewerkers kan aantrekken en als zelfstandige stichting 
door kan gaan. Daarmee is het niet alleen een goede nieuwe plek voor 
cliëntondersteuning voor (dreigend) dak- of thuislozen, maar ook voor de 
collectieve belangenbehartiging van deze groep.

Voor de MDHG was er een heel belangrijke reden om de Straatalliantie op 
te richten (wat we overigens samen met de Daklozenvakbond en Bureau 
Straatjurist hebben gedaan). De afgelopen jaren deden steeds vaker niet-
druggebruikende dak- en thuislozen een beroep op ons en voelden we ons 
genoodzaakt ook de collectieve belangen van deze groep te behartigen. 
Daardoor verslapten we in datgene waartoe de MDHG op aarde is: de 
belangenbehartiging van druggebruikers. We zullen ons dus steeds minder bezig gaan houden met bijvoorbeeld dakloze 
gezinnen en zogenoemde ‘economisch daklozen’ en ons steeds meer richten op wat voor druggebruikers belangrijk is. Zoals in 
onze oude beleidsplannen staat: ‘het bevorderen van emancipatie en participatie van (ex) gemarginaliseerde druggebruikers’.

Met die emancipatie is het slecht gesteld. Vanuit de politiek wordt de druggebruiker verweten bovenal ‘bloed aan de handen’ te 
hebben, vanwege alle problemen die door een falend drugsbeleid worden veroorzaakt. In Rotterdam startte een campagne met 
slogans als ‘Jouw lijntje, zijn liquidatie’, waarbij een kruis van twee lijntjes cocaïne op een doodskist is te zien. Wie drugs gebruikt, is 
verantwoordelijk voor het feit dat mensen elkaar afschieten in de illegale drugsmarkten, zo is de boodschap. Het is een schande. 
Of optimistischer geformuleerd: een stuiptrekking van een beleid dat zelf op sterven na dood is.

Na al die jaren waarin de overheid inzette op harde maatregelen richting de productie en distributie van de middelen, heeft 
zij gekregen wat zich liet voorspellen: steeds harder geworden producenten en dealers. En nu worden de pijlen dus op de 
consument gericht, terwijl ondertussen toch wel duidelijk moet zijn dat een deel van de mensheid nou eenmaal drugs gebruikt. 
Dat was duizenden jaren voor Christus al zo; dat gebeurt in alle landen en culturen, in alle lagen van de bevolking en onder iedere 
vorm van drugsbeleid. Er zullen altijd drugsmarkten zijn en dus is het een taak van de overheid om die markten te reguleren.

De overheid verzaakt die taak al jaren, met verharding van de markten en dus ook liquidaties tot gevolg. Het nastreven van 
het utopisme van ‘een drugsvrije wereld’ en het ontbreken van een intelligent beleid maakt de overheid zelf verantwoordelijk 
voor deze gevolgen. Daarom zijn wij als antwoord op de Rotterdamse posters een campagne gestart met de boodschap: ‘Jouw 

beleid, zijn liquidatie’. Met 
posters die we wildplakken 
in Amsterdam en Rotterdam 
(zie blz 5), een site (mdhg.nl/
jouw-beleid) en heel veel social 
media- en persaandacht.

Het is hoog tijd dat 
de druggebruiker niet 
meer zo makkelijk wordt 
gemarginaliseerd

Dennis Lahey
Directeur Belangenvereniging 
Druggebruikers MDHG

Van de redactie

  

COCAINEVERSTREKKING NU!
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Aanpak wereldwijde drugsprobleem 
moet dringend herzien worden

                                                                                                                       
War on drugs blijkt giga-dure en tijdrovende operatie: 
‘Nul effect op coke-aanbod en -gebruik’
De politie is een groot deel van haar capaciteit kwijt aan de ‘war on drugs’. En ook de rechters, 
FIOD, douane en Defensie en andere overheidsinstellingen buigen zich over drugsbestrijding. Een ope-
ratie met een giga-prijskaartje en die veel tijd in beslag neemt. (…) 4 miljard euro wordt er minimaal jaar-
lijks uitgetrokken voor het bestrijden van drugscriminaliteit. En door de hyperfocus op drugsbestrijding 
komen andere zaken zoals vermogensdelicten, zedenmisdrijven, kinderporno en cybercriminaliteit op 
een lager pitje te staan. Maar ook dagelijks politiewerk krijgt minder aandacht. Onderzoeksplatform Fol-
low the Money dook in de materie rondom de ‘war on drugs’ en ontdekte dat deze dure en tijdrovende 
operatie tot nu toe nul effect had op het aanbod, de prijs en het gebruik van de grootste kostenpost, 
de cocaïnesmokkel en -handel.
Metro, 29-9-2023

In het eerder deze maand gepubliceerde rapport van de Verenigde Naties wordt benadrukt dat de aan-
pak van het wereldwijde drugsprobleem dringend herzien moet worden. De traditionele benadering, die 
sterk gericht is op het opleggen van strafmaatregelen, heeft volgens het rapport aanzienlijke schade ver-
oorzaakt. Het rapport dringt er bij staten op aan om effectieve drugsbeleid te ontwikkelen die gebaseerd 
zijn op respect voor mensenrechten en de bescherming van de volksgezondheid. (…) Het rapport bena-
drukt dat wanneer decriminalisatie op een doordachte manier wordt ontworpen en geïmplementeerd, het 
een krachtig instrument kan zijn om de rechten van mensen die drugs gebruiken te beschermen. Hiermee 
wordt beoogd om de disproportionele strafmaatregelen te verminderen die momenteel vaak leiden tot 
stigma, sociale uitsluiting en het ontmoedigen van mensen om hulp te zoeken voor hun drugsgebruik.
Cannabisindustrie.nl, 28-9-2023

Tegencampagne ‘jouw beleid, zijn liquidatie’
“Jouw beleid, zijn liquidatie” is de tegencam-
pagne van de MDHG als reactie op de Rot-
terdamse propagandaposters met teksten als 
‘Jouw lijntje, zijn liquidatie’, ‘Er kleeft bloed aan 
je pil’ en ‘Jouw drugsgebruik blaast portieken 
op’. 

De MDHG wil beleidsmakers erop wijzen dat 
de problemen rondom drugs veroorzaakt 
worden door het verbodsbeleid en niet door 
de drugs zelf. Politici zouden hun eigen rol in 
de problemen moeten bekijken in plaats van 
de schuld in de schoenen van de gebruikers te 
schuiven. Zoals we twee jaar geleden al schre-
ven: “Zolang politici het legaliseringsdebat 
vermijden, hebben zij bloed aan de handen.”

De tegencampagne van de MDHG is in Rotter-
dam en Amsterdam op verschillende wildplak-
plekken te zien.

De poster is te downloaden via: 
mdhg.nl/jouw-beleid
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NIEUWS

Na drie jaar was er half september eindelijk weer tijd voor een 
Daklozendag! Dit keer werd het festival voor daklozen nieuw 
leven ingeblazen door Homebass Foundation. Het feest werd 
zoals gewoonlijk in de Hoftuin van de Protestantse Diaco-
nie gehouden, had een gevarieerd programma met muziek, 
debat, informatiemarkt, pedicure, kapper en natuurlijk eten en 
drinken. 
Het feest bood een breed scala aan activiteiten, waaronder 
verschillende optredens, een debat in samenwerking met 
Pakhuis de Zwijger, een schrijfworkshop, een informatiemarkt, 
een tandartsbus, en een silent disco. Het thema dit jaar voor 
Het Dakloze Feest was ‘Kijk me aan’.

DAKLOZENDAG WERD DAKLOZE FEEST

Fotografie door: Omar II & Desiré van den Berg, voor Homebass 
Foundation & De Protestantse Diaconie Amsterdam

Wethoudersbijeenkomst
Een grote opkomst weer bij het overleg dat de MDHG 
en Straatalliantie organiseerden met wethouders Rutger 
Groot-Wassink en Marjolein Moorman. Het wethoudersover-
leg is een bijeenkomst tussen Amsterdamse wethouders 
en dak- en thuislozen en vond plaats in de Raadszaal van 
de Stopera. Door COVID en een flink aantal wisselingen 
van de wacht was het alweer bijna vier jaar geleden dat er 
een plaatsvond. De 1,5 uur die we hadden bleken al snel te 
kort om de wethouders volledig te informeren over de vele 
struikelblokken in de leefwereld van dak- en thuislozen in 
Amsterdam. Op de agenda stonden onderwerpen als beje-
gening bij de Jan van Galenstraat, economische dakloos-
heid en ervaringen bij de dag- en nachtopvang.

Roomijs en chips zouden net zo verslavend zijn als cocaïne en heroïne. Dat stellen wetenschappers na 
uitgebreid onderzoek naar ultra bewerkte voedingsmiddelen. (…) Uit onderzoek zou blijken dat 14% van 
de volwassenen technisch gezien verslaafd is aan ultra bewerkte voedingsmiddelen, zogenoemde UPFs 
(ultra-processed foods). Dan moet je denken aan roomijs, chips, worstjes, snoep, koekjes en frisdranken. (..) 
De combinatie van koolhydraten en vetten, die vaak voorkomt in UPFs, lijkt een sterk verslavend effect te 
hebben op het aanmaken van dopamine (het beloningshormoon) in de hersenen. Dit effect is vele malen 
groter door de combinatie van zowel koolhydraten als vetten.
De Telegraaf, 15-10-2023

WETENSCHAPPERS: ROOMIJS EN CHIPS 
NET ZO VERSLAVEND ALS COKE EN HEROINE

6
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Na de pensionering van Peter kent de MDHG een nieuwe beheerder: 
Gerry Kiekkas, Spuit 11 voelde hem aan de tand.

Gerry, vertel eens. Hoe kwam je bij de MDHG terecht?
Via Teake. Ik was al een tijdje op zoek naar een baan, maar vond er 
niet één die ik écht leuk vond. Teake vertelde mij op een feestje dat hij 
deze vacature erg passend vond voor mij. Ik nam het niet zo serieus, 
maar een week later appte Teake weer: ‘stuur je CV op!’ En dat heb ik 
gedaan!

Ik had mij nooit voorgesteld om dit te doen, maar de laatste jaren heb 
ik een switch gemaakt. Het gaat niet meer om alleen geld verdienen, 
maar ook om wat ik écht belangrijk vind in het leven. Ik ben de laatste 
jaren op zoek naar wat meer zingeving in het leven. Daarnaast is het 
wereldje mij niet geheel onbekend. Toen ik nog in Griekenland woon-
de heb ik zelf een tijdje gebased. Ik ben daar nu vanaf. Nu gebruik ik 
alleen nog wiet. En ik kan veel bier drinken. 

Wat deed je hiervoor? 
Hiervoor heb ik zes jaar lang in coffeeshops gewerkt. Daar had ik een 
soortgelijke functie. Het afgelopen jaar had ik allemaal verschillende 
baantjes waarbij ik voornamelijk op zoek was naar wat ik nou écht 
wou. Ik denk dat ik dat misschien wel gevonden heb! 

Je werkt hier nu twee weken. Wat zijn je eerste indrukken?
Het voelt alsof ik hier al langer werk. Misschien ook omdat de sollicita-
tiegesprekken zo fijn verliepen. Ik kwam ook thuis met het gevoel alsof 
ik gewoon ergens gezellig koffie had gedronken in plaats van een 
sollicitatiegesprek had gehad.

Beetje bij beetje ben ik aan het kijken hoe de vereniging in elkaar 
steekt, wat er van mij verwacht wordt als beheerder. Het werk van de 
MDHG past goed bij hoe ik over het leven denk. Ik weet nog zeker 
niet alles en moet nog veel leren. Zoals wat de MDHG nog meer doet 
naast de ondersteuning en de inloop hier. Vorige week ben ik bijvoor-
beeld mee geweest naar het Wethoudersoverleg. Sommige dingen 
krijg ik nog niet goed mee omdat Nederlands niet mijn moedertaal is 
en vanuit Griekenland heb ik een klein trauma van politiek: ik vind het 
verschrikkelijk. Toch begin ik daar door mijn gesprekken hier, onder 
andere met Dennis, al anders over na te denken. 

Verder vind ik de ‘rawness’ en de echtheid van de leden en de dingen 
die ik hier zie heel mooi. De mensen zijn dankbaar. En wat voor mij 
soms vanzelfsprekend is, is dat voor onze leden soms niet. Ik vind het 
heel leuk om veel mensen te leren kennen en de connectie aan te 
gaan. Verder ben ik echt een teamplayer en ik heb het gevoel alsof ik 
heel natuurlijk wordt opgenomen in het team en geaccepteerd wordt 
door de leden. 

Is er nog iets dat we van je moeten weten, hobby’s?
Ik heb een dochter van 10 jaar oud, dus geen tijd voor hobby’s. Wel 
houd ik van katten. En van snowboarden trouwens, maar in Nederland 
zijn geen bergen.

Door Leonie Brendel

De MDHG past goed bij hoe ik over het 
leven denk
Interview met Gerry Kiekas, de nieuwe beheerder van de MDHG
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Tekst en fotografie: Derrick Bergman / Gonzo Media

Het wietexperiment 
gaat eindelijk van start
met dank aan activisten

Het langverwachte wietexperiment gaat op 15 december einde-
lijk van start. Het begin van het ‘Experiment gesloten coffeeshop-
keten’ is een mijlpaal in de strijd die Nederlandse activisten al 
een halve eeuw voeren voor legalisering van cannabis.

Tien bedrijven gaan gereguleerd cannabis telen in 
het kader van het experiment en de coffeeshops in 
tien steden en Amsterdam Oost moeten die cannabis 
gaan verkopen. Op 15 december begint de aanloop-
fase, waaraan alleen Breda en Tilburg meedoen en 
de twee of drie telers die nu al produceren. In 2024 
moeten de andere steden en telers volgen. 

De start van het wietexperiment is een mooi moment 
om terug te blikken op bijna een halve eeuw activis-
me voor legalisering van ’s werelds meest gebruikte 
verboden drug. “In 1974 stond ik voor het politiebu-
reau met het comité Wij roken hasjies… nou en? Toen 
begon het,” vertelde Theo Buissink in 2017 aan het 
Dagblad van het Noorden. Groninger Buissink is de 
oprichter van coffeeshop De Vliegende Hollander en 
growshop De Tevreden Rookster. Daarvoor is hij de 
motor achter een reeks acties en campagnes voor 
legalisering, waaronder de Stuf Vrij Partij. 

Pietje Bell in cannabisland
Op 1 november 1975 organiseert het comité Wij roken 
hasjies… nou en? een landelijke demonstratie voor le-
galisering op het Binnenhof. Buissink nodigt koningin 
Beatrix per brief uit om mee te lopen, “maar we begrij-
pen dat het moeilijk zal gaan met al die openingen in 
den lande”. In het kostelijke boekje Wegens bom-
melding een uurtje gesloten, over 25 jaar Vliegende 
Hollander en Tevreden Rookster, wordt Buissink “een 
soort Pietje Bell in cannabisland” genoemd:

‘De kranten schreven geregeld over zijn acties die 
even opmerkelijk als ludiek waren. Een joint opsturen 
naar alle Kamerleden onder het motto “rook ver-
standig”, wiet van een slechte kwaliteit per helium-
ballonnen naar Duitsland laten waaien of ’s werelds 
grootste joint (lengte vier meter) proberen aan te 
bieden aan de politie. Dat lukte overigens niet omdat 
het buitenmodel rokertje klem kwam te zitten in de 
draaideur van het politiebureau.’

Eerste cannabisactivist van Nederland
Ludiek is een sleutelwoord in het Nederlandse 
cannabisactivisme. De boodschap wordt doorgaans 
met humor gebracht. In de jaren tachtig en de vroege 
jaren negentig is er weinig reden tot actie: blowers, 
coffeeshops en kwekers worden met rust gelaten. Als 
reactie op een politieactie tegen Amsterdamse cof-
feeshops, organiseert de Bond van Cannabisdetaillis-
ten in 1995 een demonstratie op het Beursplein. Eén 
van de sprekers is dichter, schrijver en dan al levende 
legende Simon Vinkenoog (1928-2009), die al sinds 
de jaren vijftig voor legalisering pleit. Als iemand de 
eerste cannabisactivist van Nederland mag heten, 
dan is hij het.

De grote Eurotop die in juni 1997 in Amsterdam 
plaatsvindt is de directe aanleiding voor de oprichting 
van stichting Legalize! Onder leiding van Has Corne-
lissen zet de stichting een street rave op poten tijdens 
de top, met als boodschap: legaliseer alle drugs in 1995 Reuzenjoint op manifestatie tegen afbraak gedoogbeleid Amsterdam
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Europa. De rave groeit uit tot een jaarlijkse traditie, 
waar veel MDHG-ers aan bijdragen. Een memorabele 
Legalize!-actie is het oplaten van tientallen ballonnen 
met composteerbare zakjes met wietzaadjes vanaf 
het Plein in Den Haag, in 2004. Pal tegenover de 
Tweede Kamer laat Simon Vinkenoog de ballonnen 
los, na een vurige en poëtische speech (zie kader).

Cannabis Tribunaal
Op de foto’s van deze Spread the Seed actie her-
kennen we Dennis Lahey. De latere MDHG-directeur 
spreekt ook regelmatig op de Legalize! streetrave, die 
in 2006 voor het laatst plaatsvindt. Ook drugsactivist 
Joep Oomen (1961-2016) spreekt meermaals bij Lega-
lize!-evenementen. Hij is op Europees niveau actief 
met ENCOD, de coalitie voor rechtvaardig en effectief 
drugsbeleid. Oomen is het brein achter het Cannabis 
Tribunaal, een tweedaags debatevenement in Nieuw-
spoort Den Haag. In december 2008 komen hiervoor 
activisten, ondernemers, consumenten, patiënten, 
wetenschappers én politici bij elkaar. Dat is nog niet 
eerder vertoond. 
 
Een aantal deelnemers en toeschouwers van het 
Cannabis Tribunaal komt een paar weken later op 
uitnodiging van Joep Oomen samen in Amsterdam. 
Ze richten het VOC op, het Verbond voor Opheffing 
van het Cannabisverbod. De eerste voorzitter is Henk 
Poncin (1938-2021), oprichter van het Cannabis Colle-
ge: een gratis informatiecentrum in Amsterdam. Een 
eerste VOC-initiatief is een manifestatie met sprekers 
en live muziek op het Museumplein in Amsterdam op 
9 mei 2009, onder de noemer Cannabis Bevrijdings-
dag. Er komen zo’n tweehonderd mensen op af, de 
passerende toeristen niet meegerekend.

Grootste manifestatie voor legalisering
Cannabis Bevrijdingsdag verhuist -op last van de 
autoriteiten- twee keer: in 2010 naar het Westerpark 
en in 2014 naar het Flevopark. Het gratis toeganke-
lijke evenement groeit elk jaar als kool. De tiende 
en laatste editie, op 17 juni 2018, trekt meer dan 
tienduizend bezoekers. Daarmee is het de grootste 
manifestatie voor legalisering van cannabis uit de Ne-
derlandse geschiedenis. De organisatie van Cannabis 
Bevrijdingsdag legt uiteindelijk een te grote druk op de 
stichting VOC, die er vrijwel het hele jaar mee bezig is. 

Spread the seed! 
Wij gooien de achterdeur open, 

laten duizenden bloemen bloeien!

Leve onze onvervaarde vrouwelijke topjes,
De witte weduwes en de homegrown 

sativa’s indica’s hollandica’s

Koop Nederlandse Waar, Dan Helpen Wij Elkaar!

Nederland, let op je zaak! Geen heksenjacht, geen wraak,

Geen werkverschaffing voor politie, justitie, etcetera –

Laat de marihuanagebruikers hun eigen bestaan.

Zij scheppen een andere werkelijkheid,
die naar de toekomst leidt

en verbonden is met een oud verleden.

(Fragment uit de speech van Simon Vinkenoog bij de  
Spread the Seed actie van stichting Legalize! op het Plein in Den Haag, 
3 mei 2004)

1999 Street rave Legalize Dam Amsterdam
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Twee cannabisconsumentenbonden, de VVCC uit 
Breda en WeSmoke uit Zeeland, voeren sinds de 
millenniumwisseling acties voor een beter cannabis-
beleid. De VVCC verzamelt ruim 35.000 handteke-
ningen voor het behoud van de sociale functie van de 
coffeeshop en tegen het rookverbod, die ze in 2009 
aanbieden aan de Tweede Kamer. WeSmoke haalt 
drie jaar later dik 45.000 handtekeningen op voor 
een burgerinitiatief tegen de wietpas. Die maatregel, 
om niet-ingezetenen van ons land de toegang tot 
coffeeshops te weigeren, leidt in 2012 en 2013 tot een 
reeks demonstraties en protesten. 

Tour de Achterdeur
De Tour de Achterdeur mag niet ongenoemd blijven. 
Een groep blowers rijdt in 2014 onder die noemer en 
gekleed in wielren-jacks met wietblaadjes mee in de 
Gerrie Knetemann Classic om aandacht te vragen 
voor beter cannabisbeleid en regulering van de ach-
terdeur. In 2015 volgt een rit van Amsterdam naar Den 
Haag, met ruim zestig renners. De grote man achter 
dit initiatief is Alex Ligtvoet, oprichter van de Haagse 
coffeeshop Happy Smile. Een man die altijd te porren 
is voor actie. Ook bij de CannaStembus tour rond de 
Tweede Kamerverkiezingen van 2021 speelt hij een 
belangrijke rol. 

Het VOC richt zich na 2018 nog meer op directe lobby 
en informatievoorziening. De stichting publiceert 
brochures die alle Eerste en Tweede Kamerleden 
ontvangen, maar ook burgemeesters, journalisten 
en andere betrokkenen. De Friese kweker en canna-
bisactivist Doede de Jong is tot zijn overlijden in 2022 
hét boegbeeld van het VOC. De alternatieve troon-
rede die hij in 2020 uitspreekt in een YouTube video 
staat nog steeds als een huis.

Horribles travailleurs
In de voorbije dertig, veertig jaar is een informeel net-
werk ontstaan van activisten, die als de horribles tra-
vailleurs van Rimbaud voortploeteren op de weg van 
overleden voorgangers als Doede de Jong en Joep 
Oomen. Ze proberen het onderwerp cannabisbeleid 
op de agenda te houden en blijven pleiten voor een 
rationele aanpak. Dat betekent concreet: opheffing 
van het verbod op cannabis en legaliseren met regels 
die vergelijkbaar zijn met die voor bier en wijn. Zoals 
Doede de Jong het zei in de alternatieve troonrede 
van het VOC: 

‘De simpelste en meest effectieve oplossing voor de 
ellende die het wietwanbeleid heeft aangericht, zou 

2006 Legalize Rozengracht, Amsterdam Eerste Cannabis Tribunaal december 2008 in Nieuwspoort Den Haag

Hoger beroep Doede de Jong Hof Leeuwarden 15-10-2015Tour de Achterdeur 14-9-2014 Olympisch Stadion Amsterdam
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Website stichting VOC:  www.voc-nederland.org
Website stichting Legalize!: www.legalize.net
Website ENCOD:  www.encod.org

2020 Doede de Jong bij het uitspreken alternatieve troonrede 

2010 Actie Hamer VOC - Joep Oomen  
spijkert oproep aan achterdeur Tweede Kamer 

2010 Tweede Cannabis Tribunaal Dudok Den Haag Dries van Agt

Bezorgen boek Weed of Wonder op Binnenhof Den Haag 2021

je het “Bier en Wijn Model” kunnen noemen. Elke 
volwassen Nederlander mag thuis bier brouwen en 
wijn maken. Wie de aldus geproduceerde dranken 
wil verkopen, moet zich, zoals elk bedrijf, inschrijven 
bij de Kamer van Koophandel. Zo kan er belasting 
worden afgedragen en kunnen bevoegde instanties 
als de Voedsel en Waren Autoriteit controleren of de 
productie en verkoop veilig en verantwoord verlo-
pen. Cannabis kunnen we net zo behandelen. In vier 
woorden samengevat: thuisteelt vrij, achterdeur open. 
Thuistelers hoeven dan niet meer te vrezen dat de 
politie de deur intrapt, zoals amateur bierbrouwers 
dat nu ook niet hoeven. Professionele telers kunnen 
de coffeeshops en de apotheken voorzien, met een 
gewone, transparante bedrijfsvoering.’ 

Zo’n nuchtere en pragmatische benadering blijft voor-
lopig toekomstmuziek. De strijd voor volledige legali-
sering van cannabis is -een halve eeuw na oprichting 
van het comité Wij roken hasjies… nou en?- nog niet 
gestreden. Activisme blijft dus nodig. In de vorm van 
ludieke acties, evenementen, lobby, filmpjes en bur-
gerlijke ongehoorzaamheid.
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In Memoriam

Bertus aan ’t Goor
23-02-1966 – 14-08-2023

Gerard van der Zandt
9-4-1950 – 2-5-2023

Anita de Rover 
30-06-1962 – 16-07-2023

Marcella Giollini
23-05-1966 - 24-08-2023

Hester Kooistra
Cannabisactivist

1-10-1974 – 24-11-2023

12

Bart van Woudenberg
Bestuurslid MDHG

14-7-1963 – 12-2023
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NIEUWS
DRUG USERS REMEMBRANCE DAY
Op vrijdag 21 juli organiseerde de MDHG de Amsterdam-
se editie van International Drug Users Remembrance Day. 
Tijdens deze dag worden wereldwijd mensen herdacht 
die overleden zijn aan de gevolgen van drank- of drug-
gebruik, of de bestrijding daarvan. Het thema van dit 
jaar was ‘verstoned’, dat verschillende aspecten van de 
dag belichtte. Het diende als metafoor voor de versteen-
de aanpak van het drugsbeleid en de war on drugs, en 
verwijst naar het vasthouden aan verouderde, ineffectieve 
en schadelijke drugswetten en strategieën. Tijdens de 
herdenkingsbijeenkomst waren er afwisselende bijdragen 
van sprekers en muzikanten. Onder de sprekers van dit 
jaar waren straatarts dokter Co van Melle, oud-drugs-
pastoor en bestuurslid van de MDHG Mark Lieshout, en 
voormalig medewerker van de woonvoorziening Robert 
Koch van HVO-Querido Annelieke ter Heege. De dag 
werd muzikaal begeleid door Matthew en Ron. Ter afslui-
ting werden de namen van overledenen genoemd en op 
stenen geschreven om hen te herdenken.

ACTIE WERELD DAKLOZENDAG
10 oktober was Wereld Daklozendag, waarin 
aandacht wordt gevraagd voor mensen die 
geen (t)huis hebben. De Straatalliantie, de 
MDHG en het Straatpastoraat riepen deze 
dag op om contact te maken met dak- en 
thuislozen, iemand eens een kop koffie of 
thee te geven en dat te delen. De Straatal-
liantie trok erop uit met de Koffiets van het 
Straatpastoraat en heeft koffie uitgedeeld. 
De actie eindigde bij het stadhuis van 
Amsterdam, waar zij samen met Straatvisie 
in gesprek gingen met wethouders Rutger 
Groot Wassink (Opvang) en Zita Pels (Volks-
huisvesting). 

STRAATALLIANTIE WORDT STICHTING
Het is de Straatalliantie gelukt om voldoende financiering te 
vinden voor de plannen die er al jaren lagen. Dat betekent dat dit 
samenwerkingsverband van de MDHG, Bureau Straatjurist en de 
Daklozenvakbond vanaf 1 januari 2024 als zelfstandige stichting 
verder gaat met o.a. Het Daklozenkantoor en haar activiteiten kan 
uitbreiden. De nieuwe directeur wordt Willemijn de Nooijer (foto), 
die eerder aan Bureau Straatjurist was verbonden. Voorzitter van 
het bestuur wordt Femke Roosma, werkzaam aan de Universiteit 
van Tilburg en tot 2022 gemeenteraadslid in Amsterdam.
Het Daklozenkantoor van de Straatalliantie is gevestigd aan de 
Arie Biemondstraat 103 in Amsterdam. Kijk voor actuele openings-
tijden op www.straatalliantie.nl
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Ben je dak- of thuisloos of gebruik je drugs en heb je ondersteuning nodig in het 
contact met gemeente of instellingen? De MDHG biedt gratis cliëntondersteuning 
en helpt je met informatie, advies en ondersteuning.

Bijvoorbeeld bij de aanvraag van opvang of uitkering. Of wanneer je telkens maar van het kastje naar de muur 
wordt gestuurd. Wanneer de hulp waar je recht op meent te hebben telkens weer wordt afgewezen. Wanneer 
niemand echt de moeite neemt om naar jouw kant van het verhaal te luisteren. Wanneer je onterecht geschorst 
bent of wanneer de problemen zo groot zijn, dat je niet weet waar je moet beginnen. 

De MDHG werkt onafhankelijk en komt op voor jouw rechten. We ondernemen alleen actie wanneer jij dat wilt.

Jij kunt bij ons ook terecht als je zelfstandig op de computer wil werken en daarbij kun je gebruik maken van 
faciliteiten als telefoon, internet en printer. Wanneer je eerst kennis wil laten maken met de organisatie is dat 
mogelijk. Iedere werkdag is de MDHG tussen 10:00 en 13:00 uur geopend voor iedereen die bijvoorbeeld een 
kop koffie wil drinken. Een gesprek met onze medewerkers verplicht je tot niets.

De MDHG
De MDHG is in 1977 opgericht als Medisch-sociale Dienst Heroïne Gebruikers. Ten tijden van wat de “heroïne 
epidemie” werd genoemd, waarin gebruikers werden opgejaagd of als patiënt werden behandeld, koos de MDHG 
voor de zogenaamde derde weg: het opkomen voor de belangen van druggebruikers. De MDHG stelde de mens 
centraal en doet dat nog steeds, of ze nou drugs gebruiken of niet.

Wij zijn van mening dat niemand tegen z’n wil op straat zou moeten slapen en dat bureaucratie je niet van je 
basisrechten zou mogen weerhouden. Wie daar last van heeft, ondersteunen we daarom graag.

De MDHG heeft drie doelstellingen: Individuele belangenbehartiging, collectieve belangenbehartiging en drugs 
uit het strafrecht. We zijn een vereniging, waarbij de leden (onze bezoekers) via de ledenvergadering het laatste 
woord hebben. We werken met zowel professionals als ervaringsdeskundigen en vragen geen financiële bijdrage 
voor onze diensten.

De MDHG is bereikbaar met de metro of tram 14, halte Waterlooplein.

De MDHG is iedere werkdag geopend van 10:00 tot 16:30 uur.
Wil je tussen 13:00 en 16:30 uur gebruik maken van een computer 
of de telefoon of wil je een medewerker spreken? Maak dan even 
een afspraak.
             
               Belangenvereniging.druggebruikersmdhg

Jonas Daniel Meijerplein 30   www.mdhg.nl
1011 RH Amsterdam  info@mdhg.nl   
020-6244775
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Ruzie met de buurmanRuzie met de buurman
Door Jan

Dit voorjaar sprak hij mij trots aan hoe hij de wijkagen-
te heeft geholpen met informatie. Hij liep uren rond te 
banjeren om info te verzamelen die gebruikt is om de 
twee woningen te ontruimen waar de junkies Niels en 
Frank woonden. Ook heeft hij geholpen bij een straaten-
quête waarbij woning voor woning is aangebeld en 
bewoners gevraagd werd naar hun ervaringen met deze 
twee overlastgevers. Ab is ook een straatapp gestart 
om elkaar op de hoogte te houden en observaties met 
elkaar te delen. Natuurlijk waren Niels en Frank te druk 
met hun hossel en lieten ze alles maar gebeuren: ze zijn 
zonder bezwaar aan te tekenen ontruimd. Frank vroeg 
in het voorjaar als eerste en Niels in juni als tweede.

Na dit alles had Ab niets meer omhanden en ging hij 
zich op mij richten. Hij had al lang zijn twijfels over mij, 
omdat ik niet wilde meedoen aan de enquête. Hij woont 
direct naast mij en wanneer er iemand aanbelt hoort hij 
dat. Dan ging hij gelijk kijken wie er voor de deur stond 
om zo bij te houden wie langs kwam en hoelang het be-
zoek duurde: dat blijkt wel uit de volgend app berichten 
waarin hij schrijft.

ik zie daarnet (3 minuten geleden) dat een bekend dealertje 
(van om de hoek; T-straat) bij jullie in het trappenhuis zijn 
handelswaar af komt leveren.

We hebben niet de overlastgevende junks uit huizen laten  
zetten om dan vervolgens via mensen als buren de  
koeriertjes en dealertjes weer de straat in te trekken...  
Je kunt de wijkagent bereiken op X.de.Y@politie.nl

Dit is de 3e of 4e keer dat ik dat merk in de afgelopen paar 
weken steeds wanneer er betaaldag is of bij het betalen van  
de energietoeslag en het vakantie geld komt die rat langs.

De volgende dag staat hij voor de deur wanneer ik de 
deur uit ga en zeg ik tegen hem: ‘Keer je mij nu je rug 
toe?’ Daarop ontploft hij en begint op 5 centimeter van 
mijn gezicht keihard te schreeuwen met de bedoeling 
dat iedereen het kan horen. Ik vlucht terug de trap op, 
maar hij komt achter mij aan en zet zijn voet tussen de 
deur en begint met alle kracht tegen de deur te duwen. 
Ik krijg de deur niet dicht en ga de trap op. Hij komt bin-
nen en schreeuwt luidkeels op de trap dat ik een loser 
en junk ben. De volgende dag is de voordeur ontzet en 
moet de Key voor reparatie komen.

Weer een week later kom ik terug van boodschappen 
halen en ligt de inhoud van zijn stofzuiger voor mijn 

Ruzie met de buurman
Spuit 11 staat open voor kopij van onze leden. Onderstaande verhaal ontvingen we van Jan.

deur. Ik verzamel de troep en gooi het in zijn brieven-
bus. Ik ga de boodschappen boven opbergen en ga 
weer weg. Bij het binnenrijden van de straat zie ik hem 
al lopen. Hij is totaal over de rooie en begint gelijk te 
schreeuwen dat ik een junk en uitvreter (bijstandtrekker) 
ben. Dit alles hard schreeuwend. Ik parkeer mijn fiets en 
ga naar binnen.

Het blijft vier weken rustig, maar eind augustus bracht 
het toeval ons samen. We liepen de straat uit, hij een 
meter of drie voor mij toen hij links afboog. Omdat ik 
iets sneller liep kwamen we op gelijke hoogte. Op dat 
moment zei ik “Zo, schreeuwlelijk”. Ik merkte dat hij 
omkeerde en naar mij toekwam. Ik wilde mij niet laten 
kennen en liep stug door, maar opeens trapte hij mij in 
mijn knieholte waardoor ik op handen en voeten terecht 
kwam. Terwijl ik zo zat schopte hij mij voor mijn hoofd. 
Ik ben gelijk naar het politiebureau gegaan en heb een 
afspraak gemaakt voor een aangifte. De volgende week 
heb ik de aangifte gedaan, waar hij natuurlijk niet blij 
mee was.

Begin oktober lag er een brief van WPI op de mat. WPI 
afdeling handhaving en fraude wilde dat ik een week 
later zou langskomen met mijn bankafschriften. Op het 
kantoor van WPI bleek iemand anoniem een melding te 
hebben gedaan dat ik sinds 10 jaar onrechtmatig met 
iemand een huishouden vormde.

In het gesprek met de sociale rechercheur werd dui-
delijk dat Ab de email had gestuurd. Gelukkig kon ik 
aantonen dat dit onzin is en ook dankzij zijn eigen onge-
controleerde gedrag is dit goed afgelopen. De ambte-
naar heeft opgemerkt dat hier duidelijk meer speelde en 
daar wilden zij geen partij in zijn. Dat was een pak van 
mijn hart, want dit had voor mij  verschrikkelijk slecht uit 
kunnen pakken.

Na dit alles wil ik graag verhuizen, want nog steeds 
maakt hij opmerkingen als ik de deur in of uit ga of hij 
toevallig op 1 hoog uit het trapraam zit te roken. Ook 
komt hij kijken zodra iemand aanbelt. Als hij een slok  
op heeft, spuugt hij naar bezoek. Wanneer ik in de keu-
ken iets klaar ga maken komt hij vaak om zich kenbaar 
te maken. Plus: ik weet wat voor een bulldog hij is en nu 
hij zo in zijn eer is gekrenkt zal hij blijven doorgaan met 
actief zoeken naar een mogelijkheid om mij een oor aan 
te naaien. Heel jammer, want veel andere buren laten 
duidelijk merken dat ze het niet met Ab eens zijn. Maar 
ruzie met je buren is verschrikkelijk. Je bent niet meer 
op je gemak in je eigen huis.

Mijn buurman, Ab, is van het type recht en orde. 
Wel zijn orde en recht:
altijd naar beneden trappen en naar boven likken.



16

Bevlogen Junkies gezocht

Elke eerste donderdag van de maand organiseert de MDHG bezoekerslun-ches. De lunch staat open voor alle bezoekers van de MDHG en is be-doeld om te spreken over verschillen-de onderwerpen en ontwikkelingen. Sommige lunches hebben een thema zoals methadon- of heroïneverstrek-king, andere lunches hebben weer een gast zoals een medewerker van de Regenboog Groep of van de GGD. Heb je ideeën of thema’s die je graag terug zou willen zien? Laat dit dan weten via info@mdhg.nl. 

Wil je zeker weten dat een lunch doorgaat? Bel dan naar 020-6244775 of kijk op www.mdhg.nl/agenda

De MDHG zoekt nieuwe leden voor haar 

Ervaringsdeskundigencollectief

 
Ben je (ex)-gebruiker en heb je nog tijd over? Sluit je dan aan  

bij het Ervaringsdeskundigencollectief van de vereniging van  

en voor gebruikers. 

Elkaar helpen voelt goed en samen zijn we sterker! 

We hebben allerlei soorten taken en klusjes, er is vast iets bij 

wat je leuk vindt om te doen.

 
Wil je hier meer over weten?  

Bel/app/email Yasmina 06-24382965 yasmina@mdhg.nl

of kom langs bij de MDHG:

Jonas Daniel Meijerplein 30 

1011 RH Amsterdam

Brief van Danijel

Bezoekerslunches zijn terug! 
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Dag mensen,

Ik zit enigszins met een probleem. Ik vind dat wij gebruikers, verslaafden, te 

maken krijgen met een al uitgemaakt stigma. Daarmee bedoel ik een vooroor-

deel bij de wetenschap dat je verslaafd bent. Als je om hulp vraagt bij de 

GGD of het Jellinek Mentrum ( De naam mentrum geeft mij al het gevoel dat 

er iets mis is met je geestelijk verstand). Ik kan er naast zitten, maar ik denk 

het niet. Soms twijfel ik wel eens aan mijn verstand of word ik aan het twij-

felen gezet. Na enige overdenkingen kom ik toch weer uit bij het standpunt 

dat ik al had. 
Dat dit inderdaad zo is en velen mijn gevoelens en mening delen. Dezelfde 

ervaring hebben. Betreffende de hulpverlening en regels die telkens weer 

veranderen. Wat ik in feite kwijt wil is mijn mening Betreffende hulpverle-

nende instanties en met name de mensen die ons zouden moeten helpen zou-

den ons beter moeten laten worden, steunen, perspectief en uitzicht bie-

den in deze jewelste van ellende (niet dat alles slecht is, maar het serieus 

nemen van ons als mens). Waarom wordt ons verweten wie we zijn? Omdat 

we dakloos zijn of niet in het plaatje passen van burgerlijke individuen in de 

maatschappij? 
Ik vind het kortzinnig, stompzinnig en dom. Het getuigt niet van vredelie-

vendheid, wel van oordeel en onwetendheid. Hoe kan je dit veranderen? Ik 

denk dat dit helaas onmogelijk is, een taak die jammer genoeg niet te ver-

vullen is. De mensen die zo oordelen hebben nooit in onze plaats gezeten en 

leven in een veilige bubbel, valse waarheid. Realiteitsontkennend of niet eens 

kennend. Op vele maatschappelijke vraagstukken.

Spuit 11 staat open voor kopij van onze leden. Bovenstaande brief ontvingen we van Danijel.

Brief van Danijel
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Door: ChatGPT

AI over drugslegalisatie

Al ruim 40 jaar schrijven we zelf de Spuit 11 vol, en dat gaat 
natuurlijk zwaar ten koste van de tijd dat we gewoon lekker drugs 
kunnen gebruiken. Gelukkig leven we in een tijd waarin artificial 
intelligence megasprongen maakt, en dus vroegen we ChatGPT: 
“Schrijf een essay voor het legaliseren van drugs.” Dat deed Chattie 
prima, en het maakte er ook nog een illustratie bij. 

De legalisering van drugs is een onderwerp 
dat veel discussie en debat oproept. Sommige 
mensen zijn van mening dat drugs illegaal moe-
ten blijven vanwege de schadelijke effecten 
ervan op de gezondheid en de samenleving, 
terwijl anderen pleiten voor de legalisering van 
drugs als een manier om de drugsmarkt te re-
guleren en de negatieve effecten van het hui-
dige beleid te verminderen. In dit essay zal ik 
betogen dat het legaliseren van drugs een ver-
standige stap zou zijn voor onze samenleving.

Ten eerste zal de legalisering van drugs de 
overheid in staat stellen om de drugsmarkt te 
reguleren en te controleren. Op dit moment 
is de drugsmarkt volledig in handen van crimi-
nele organisaties, die hun producten vaak van 
lage kwaliteit aanbieden en geen verantwoor-
ding afleggen voor de schade 
die hun producten aanrichten. 
Door drugs te legaliseren, kan 
de overheid de productie, distri-
butie en verkoop van drugs re-
guleren, waardoor het risico op 
besmetting en vervuiling wordt 
verminderd. Bovendien kan de 
overheid belastingen heffen op 
de verkoop van drugs, waardoor 
extra inkomsten worden gege-
nereerd die kunnen worden ge-
bruikt voor bijvoorbeeld gezond-
heidszorg, onderwijs of verslavingszorg.

Een ander argument voor de legalisering van 
drugs is dat het de persoonlijke vrijheid van 
mensen respecteert. In een democratische 
samenleving hebben mensen het recht om 
hun eigen keuzes te maken, zolang deze keu-
zes geen schade aan anderen toebrengen. Het 
criminaliseren van drugsgebruik is in strijd met 
deze principes, omdat het mensen strafbaar 
maakt voor het maken van een keuze die alleen 
henzelf betreft. Door drugs te legaliseren, kun-
nen mensen hun eigen keuzes maken zonder 
de angst voor strafrechtelijke vervolging.

Ten derde kan de legalisering van drugs lei-
den tot een vermindering van het aantal drug-
gerelateerde misdrijven. Veel druggebruikers 
zijn gedwongen om te stelen of andere illegale 
activiteiten uit te voeren om aan hun drugs te 

komen. Door drugs te legaliseren 
en te reguleren, kan deze illega-
le markt worden verkleind, waar-
door het aantal druggerelateer-
de misdrijven zal afnemen.

Tot slot kan de legalisering van 
drugs bijdragen aan de verbe-
tering van de volksgezondheid. 
Door drugs te legaliseren, kan 
de overheid de productie en ver-
koop van drugs reguleren, waar-

door de kwaliteit van drugs wordt 
verbeterd en het risico op overdosering, be-
smetting en verslaving wordt verminderd. Bo-
vendien kan de overheid preventieprogram-

Ten eerste zal de 
legalisering van 
drugs de overheid 
in staat stellen 
om de drugsmarkt 
te reguleren en 
te controleren.
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ma’s opzetten om mensen te informeren over 
de risico’s van drugsgebruik en hulp bieden 
aan mensen die worstelen met verslaving.
Natuurlijk zijn er ook tegenargumenten tegen 
de legalisering van drugs. Sommige mensen 
zijn van mening dat drugs illegaal moeten blij-
ven vanwege de schadelijke effecten ervan op 
de gezondheid en de samenleving. 

Anderen maken zich zorgen dat de legalise-
ring van drugs het gebruik ervan zal normali-
seren en mensen zal aanmoedigen om drugs 
te gebruiken die anders misschien niet zou-
den hebben gebruikt. Deze zorgen zijn begrij-
pelijk, maar het is belangrijk om te erkennen 
dat drugsgebruik alomtegenwoordig is in onze 

samenleving, zelfs in de huidige illegale markt. 
Door drugs te legaliseren en te reguleren, kan 
de overheid het gebruik van drugs beter con-
troleren en beperken.
Bovendien kan de legalisering van drugs er-
voor zorgen dat mensen die worstelen met 
verslaving betere toegang krijgen tot hulp en 
behandeling. Momenteel zijn er veel mensen 
die worstelen met verslaving, maar die geen 
hulp zoeken omdat ze bang zijn voor strafrech-
telijke vervolging. Door drugs te legaliseren en 
te reguleren, kan de overheid deze mensen 
helpen om de hulp te krijgen die ze nodig heb-
ben om te herstellen van hun verslaving.

In conclusie, de legalisering van drugs is een 
complex en gevoelig onderwerp, maar er zijn 

sterke argumenten voor het legaliseren 
van drugs. Door drugs te legaliseren en te 
reguleren, kan de overheid de drugsmarkt 
beter controleren en beheren, de per-
soonlijke vrijheid van mensen respecteren, 
het aantal druggerelateerde misdrijven 
verminderen en de volksgezondheid ver-
beteren. Natuurlijk zijn er ook risico’s en 
uitdagingen verbonden aan de legalisering 
van drugs, maar deze kunnen worden aan-
gepakt met verstandige regelgeving en 
preventieprogramma’s. Al met al is de le-
galisering van drugs een verstandige stap 
voor onze samenleving.

Hi ChatGPT, kan je een illustratie maken 
van een computer die drugs gebruikt?

Al met al is de legalisering 
van drugs een verstandige 
stap voor onze samenleving.

Hi ChatGPT, kan je in 3 zinnen aan mij uitleggen wat ChatGPT is? 

ChatGPT

Natuurlijk! ChatGPT is een geavanceerd taalmodel 
ontwikkeld door OpenAI. Het is getraind op grote 
hoeveelheden tekst om mensachtige conversaties te 
kunnen voeren en vragen te beantwoorden. Met behulp 
van kunstmatige intelligentie kan ChatGPT informatie 
verstrekken, advies geven en discussiëren over 
verschillende onderwerpen.
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Peter ontvangt 
Amsterdamspeld

Peter van der Gragt is na 
28 jaar als beheerder bij 
de MDHG met pensioen 
gegaan. Op 23 juni werd 
zijn laatste werkdag 
groots gevierd in het ge-
bouw en de tuin van de 
Protestantse Diaconie. 
Wethouder Rutger Groot 
Wassink was gekomen 
om Peter namens de 
stad te bedanken: voor zijn 
verdiensten ontving hij de 
Amsterdamspeld.

Wethouder 
Rutger Groot Wassink 

speldt Peter de 
Amsterdamspeld 

op voor zijn 
verdiensten voor 
de stad.

Afscheid Peter

Een kwart 
eeuw aan 

MDHG-directeuren: 
Job Joris Arnold,  

Dennis Lahey 
en Willemijn Los

Demian bereidt
de barbecue
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Wethouder 
Rutger Groot Wassink 

speldt Peter de 
Amsterdamspeld 

op voor zijn 
verdiensten voor 
de stad.

Peter met 
MDHG-oprichter

August de Loor

Van Ruigoord 
ontving Peter uit 

handen van dichter 
Hans Plomp een schil-

derij dat van hem is ge-
maakt. Peter werkte jarenlang ook 

als parkeerbeheerder bij de Vrijhaven.
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Rollercoaster
MDHG’er vraagt hoe een lid het de afgelopen periode heeft gehad.        “Het was een rollercoaster.                                     En ik haat achtbanen.” 

MDHG gekscherend: “Dit is nu de derde nieuwe betalingsregeling die we in twee weken tijd aanvragen. Kunnen we concluderen dat financiën niet je sterkste punt is?”
Lid: “Ik ben helemaal niet slecht met geld.            Wat ik heb maak ik op.”

Schorsingen Hij is overal geschorst, 
zelfs bij het politiebureau.

“Ik ga naar de Chinees.”

Frank verlaat de MDHG om naar 

de heroïneverstrekking bij de 

MSU te gaan.

Stagiaire bezocht een 
bezoeker 

na een operatie in het 
ziekenhuis. 

Stagiaire:  
Hoe voel je je na de narcose?  

Ben je niet moe erdoor?

Lid:  
“De narcose? 

Héérlijk! Nederland heeft 
de beste narcose ooit! 
In tijden niet zo lekker 

geslapen!”

MDHG tegen seniore dakloze bezoeker: Hebt u DigiD?
Lid: DigiD? Is dat een ziekte?

Aluminiumfolie 
Stagiaire was tijdens het afscheid van Peter op zoek 

naar aluminiumfolie om het eten af te dekken. De rol 

was nergens te bekennen. Ze besluit het dan maar te 

vragen bij de tent waar veel leden in zitten.

Stagiaire: Zou ik een stukje aluminiumfolie mogen?

Leden: “WAT??…WAARVOOR…?” 

Inkomen te laag voor hulp bij laag inkomen

Een MDHG-lid heeft wegens verblijf in het buitenland 
een tijd geen enkel inkomen gehad. Sinds drie maanden 
heeft hij eindelijk een uitkering en vraagt via amsterdam.
nl een stadspas met groene stip aan. Deze pas is voor 
mensen met een laag inkomen en weinig vermogen, die 
met deze pas korting krijgen voor toegangskaartjes en 
sportabonnementen. Na het aanleveren van meer dan 
20 pagina’s aan ‘bewijsstukken’ moet hij twee maanden 
wachten. Helaas wordt de aanvraag afgewezen. 

Reden: het jaarinkomen is lager dan het sociaal minimum.
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ROBERT EXPOSEERT

Instagram: afzender_bekend 
email: afzender-bekend@hotmail.com

In de etalage van de MDHG is momenteel werk van Robert 
te zien. Robert begon klein, met het maken van kerstkaartjes, 
tijdens de tweede COVID-lockdown in 2020. Hij maakte een 
hoop pop-upkaarten voor vrienden en verstuurde ze anoniem. 
Hij ondertekende het als “Afzender Bekend”. Zo noemt hij zich 
nog steeds.

Van beroep is Robert software developer, maar door zijn turbu-
lente leven de laatste jaren had hij geen gelegenheid om daar 
echt mee aan de slag te gaan. Nu is hij bezig met een leuke 
nieuwe app en combineert hij dat werk met het knutselen.

Robert is geen druggebruiker, maar kwam in 2019 met de MDHG 
in contact toen hij zijn woning verloor en hulp zocht. “Van alle 
hulporganisaties waar ik aanklopte was de MDHG de enige 
die iets voor mij kon en wilde doen, wat niet begon met een 
wachtlijst. Sindsdien hebben ze mij enorm geholpen met allerlei 
zaken, dus in ben ontzettend dankbaar daarvoor.”

“Voor ‘Op zoek naar kleur in grijze tijden’ bij de MDHG had 
ik niet veel kant- en klaar. Daarom dacht ik dat het leuk zou 
zijn om thematisch te gaan werken - iets met MDHG, iets met 
Amsterdam, en ertussen mijn 
lievelingsstukjes. Naast kaartjes 
maak ik voor mezelf ook T-shirts 
en mokken. Ook experimenteer 
ik veel met verschillende technie-
ken. Mijn woning, die ik zonder 
bijstaan van MDHG niet zou heb-
ben gekregen, ligt vol met aller-
lei stukken die ik begin en dan 
in een la leg, want mijn focus ligt 
op het grote softwareproject dat 
ik vorig jaar begon en zo snel 
mogelijk uit wil brengen.”
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AD, 28-8-2023

HONDURAS ARRESTEERT 

BURGEMEESTER

Autoriteiten hebben in Honduras zondag de burgemeester van 

het plaatsje Brus Laguna gearresteerd. Wilmer Manolo Wood 

wordt ervan verdacht te hebben samengewerkt met drie criminele 

organisaties om negentig ton cocaïne naar de Verenigde Staten 

te smokkelen. (…) Behalve andere bendes een helpende hand 

te hebben geboden, zou Wood ook zelf al zo’n acht jaar drugs 

verhandelen, zo vermoeden de autoriteiten in het Midden-

Amerikaanse land. Zo zou de burgemeester op eigen houtje liefst 

dertig ton cocaïne hebben gesmokkeld.

Omroep Brabant, 31-10-2023

Commando voor de rechter om drugs, 

wapens en geheimen

Voor de militaire rechtbank is het proces begonnen tegen 

een sergeant-majoor van het korps commandotroepen uit 

Roosendaal. (…) Op de aanklacht staan 260 kilo coke, 570 

machinegeweren, 250 aanvalsgeweren en 250 pistolen. A. 

zou ook geheime informatie hebben gelekt over zijn werk bij 

Defensie.

VRT Nieuws, 9-10-2023Cannabis ontdekt op zolder van kerk 
in Turnhout
In Turnhout heeft de politie twee mannen 
gearresteerd op de zolder van een kerk in de 
stad, op verdenking van teelt van verdovende 
middelen. Op de zolder hingen zo’n 200 takken van 
cannabisplanten te drogen. 

AD, 24-03-23

Taakstraf voor Gideon van Meijeren
Forum-Kamerlid Gideon van Meijeren krijgt een taakstraf voor het rijden zonder 

rijbewijs. Tijdens de zitting kwam aan het licht dat hij in 2010 en 2011 ook al eens met 

drank op achter het stuur zat. (…) Ook zei het Kamerlid dat hij ‘geheelonthouder’ 

was. Toen er toch foto’s van hem opdoken met glazen drank, stelde hij: ,,Om het 

glas te heffen.” (…) De verklaring van Van Meijeren dat hij geheelonthouder zou 

zijn, staan in schril contrast met klachten van de beveiligingsdienst van de Tweede 

Kamer. Die zou hem meermaals beschonken hebben aangetroffen.

 

Steun de Belangenvereniging Druggebruikers MDHG en scan 
bijgevoegde QR-code om een bijdrage naar keuze over te maken!

www.facebook.com/belangenvereniging.druggebruikersmdhg

                                                                        De Volkskrant, 17-11-2023 
FRANSE SENATOR GEARRESTEERD OP VERDENKING DROGEREN COLLEGA
De Franse senator Joël Guerriau is donderdag aangehouden op verdenking van het drogeren van een collega-parlementslid. Hij zou haar zonder haar medeweten ecstasy hebben gegeven, mogelijk met het doel haar aan te randen of verkrachten. (…) De 66-jarige bankier zit namens het departement Loire-Atlantique in de Senaat, is lid van de centrumrechtse partij Horizons, en is vice-president van de commissie voor buitenlandse zaken, defensie en strijdkrachten.

P Magazine, 9-9-2023

GENTSE KORPSCHEF ROEPT 
KORPS OP OM ZIJN DRONKEN 
PERSOONLIJKE MEDEWERKSTER TE 

STEUNEN
In de wandelgangen van de Gentse politie wordt er luidop schande 

gesproken over een intern bericht van korpschef Filip Rasschaert 

waarin hij 1.300 agenten en medewerkers oproept om zijn persoonlijke 

medewerkster te steunen in “deze moeilijke tijden’. De vrouw botste 

met haar zatte laarsjes op een alcoholcontrole, legde een positieve 

alcoholtest af, en is haar rijbewijs kwijt. (…) Het intern bericht lekte tot 

in de computer van ‘De Gentenaar’ en bleef dus niet langer ‘intern’. En 

dat zit de korpschef hoog. Hij noemt het feit dat het nieuws vanuit het 

politiekorps in de kranten is beland ‘laf ’ en ‘niet integer’.


